
Zápis
z 1, zasedání Zastupitelstva města Tep|á, konanélro dne 18. prosirrce 2014

pt'ítotnni: Berrč Dušan Ing.. Bílek Josef, Busirrský.Iaroslav RSDr." Čáp Martiri, ČiŽková
.Iana Mgr., Erps Torrráš, Gabriková Šárka Mg..' IJermann Karel. I(lepal Martin, Křehký
Karel, Lorencová.Iana Bc.. Matějka Milan. Purkyt Zdenék, Veselovský Roman
onrluven: RůŽička Jan inp.
občanů: l 5

Starosta nrěsta zaháji|jednání zastupitelstva nrěsta (clále jerr ZM) v 17:00 hodin. Přivítal
přítomné ěleny ZM a občarry nrěsta. Určil zapisovatelenr zápisr-r parra Mar1ina Klepala.
Konstatoval, Že na jednárrí je přítonrrro 14 zastupitelťr - zastupitelstvo je usrrášerrísclropné.
Z jednáni bude pot'ízen audio záznalnpr.o potr'eby nrěstskélio ťrřadr"r. Potrčil o zákorrrrýclr
povinnosteclr případrré další pořizovatele audio či video záznami, Zasedání bylo svolárro
vyvěšením na ťrř.edrrí desce nrěsta S programem. který obdrŽeli všiclini zastupite1é.

Původní návrlr progťamu:
1) Zahájení
2) Volba ověřovatelů zápisu z I. jednání ZM
3) ověření zápisu z24. jednáníZM a ověř.ellí zápisu z ustavtrjícílro jedrrárrí ZM
4) Volba členů firrarrčnílro výboru
5) Volba předsedy a čleriťr kontrolnílro výborr-r
6) Návrlr rra výši oclrrrěrry místostarostovi trrěsta
7) Dodatek číslo 4 ke zřízovací listirrě Mateřské školy Teplá
8) opakovar.ré projedrrání ťrčelové neinvestiční dotace na výdajeiednotek SDH
9) Zádost o dotaci rra Poclporu terénní práce na rok 201 5
10) Doctatečrré projednárrí a sclrválení kupní snrlouvy - stavební irpravy radnice č. p. 1

- doclávka vnitřrrího vybavení
1 l) Rozpočtová opatření č. 9, l0. l 1
1 2) Rozpočtové provizoriunr
1 3 ) Maj etko v é zá|ežitosti - prodej e pozetrrkťr
|4)2. aktua|izace Progranru regenerace rr-rěstské památkové zóny
1 5) Různé
16) Informace starosty
l7) Diskuse
18)Závěr

Ad. 1 Starosta navrhl doplněrrí programu do bodLr 15.
a) UzavÍení smlouvy o vloŽerrí majetku k lrospodaření nrezi tněstem Teplá a

Vodol-ro spodár-skýrrr sdru Ženínr obcí západrríclr Č eclr
b) Zádost o poskytnutí pťUčky MAS Kraj Živých vod

Mgr. Jana CíŽková navrlrla vypustit Z progral11ll jednárrí body č. 6,7 .8 a l4 z clťrvodu, Že
zastupitelé rreobdrŽeli adekvátní podklady pro jedrrárií. Dále navrlrla doplrrit clo bodu 15 -
stanovení rozsalru radě rrrěsta c1le $ 102 zákona o obcíclr.
RSDr' .Iaroslav Busirrský - teclrnická připomínka. bod číslo 6 navazuje na slor,a ta.ietlrnice
z ustavujícílro jednání k bodu o odrrrěnách zastupitelťr. Nerií clťrvod tento bod vyř.adit.
Mgr. CíŽková - v pozvánce bylo znění - starosta navrlruje pťrvodrrí variantu. tato variaLrta.jí
rrepřišla písemně a ona tudíŽ není sclropna se k ní vyjádřit.
Starosta - nevidí dťrvody pro vyřazení bodů 6,7 . 8 a 14 z prograrntl. S doplněnínr bodtr 15
sotrlrlasí.



Místostarosta - rozeslal kotnentovaný progratrr a pokud v lrěnr je rrěkornrr něco nejasné. tak J.
rrejjednoduššíje zavolat nebo se zastavit na úřadě.
Mgr. CíŽková - s odvolánírn na iednací řád -rnateriály pr'išly v Írterý a nenrá dostatek času se
řádně pr'ipravit. Trvá na svém trávrlru. Poktrd návrlr nebude př.ijat, musí se v uveclenýclr
bodecl-r zdrŽet 1rlasování, protoŽe nenrá dostatek infornrací.
Starosta nechá 1r1asovat o protinávrhu, který je rozdělen na dvě části:
Navrhuji Z programu jednání vypustit body číslo 6,,7,8 a |4.

pro:2 proti: l2 zdrŽel:O
Návrh nebyl při jat
Do bodu ,,Různéoo navrhuji zaÍaďit: Stanovení rozsahu radě města dle $ 102 zákona o
obcích

pro:  14 prot i :  0 zdržel:0
Návrh na doplrrění do bodu..Různé byl přijat...
Starosta pr'ečetl rrávrlr plogťamu s doplrrěným zněnítrr bodtr 15) růzrié o body a) b) c) a neclral
o programu hlasovat.
Usnesení: ZM schvaluje program svého l. jednání v doplněném zněnÍ

proz 12 proti: 1 zdržel: l

Ad.2 Starostanavrlr lnaověřovatelezápisuz 1. jeclnáníZMpani.IanuLorencovouapana
Zdeňka Pur.kyta.
Usnesení: ZMvo|í ověřovatele zápisu z 1. jednárríZNIpaní Janu Lorencovou a pana
Zdeňka Purkyta.

pro: 14 proti: 0 zdržel: 0

Ad. 3 Starosta konstatuje. že zápis z24. jednání ZM ověřili a podepsali l0, 9' paní .Titka
Juchymová a pan Karel Kyller.
ověř.ovateli zápisu z ustavujícílro jedrrání byli: parr irrg' Dušan Benč a pan RSDI. Jaroslav
Businský. oba potvrdi|i. Že se zápisenr soulrlasí a podepsali jeho znění.
Usnesení: ZŇIbere na vědomí ověření zápisu z ustavujícího zasedání zastupitelstva

Ad. 4 Předseda finarrčrrího výboru. Karel Kř.ehký. navrhl za čIeny finančnílro výboru slečnu
Petru Tenglerovott a paní Marii Vojtěchovskou.
Usnesení: ZN{vo|í členy FV: s|ečnu Petru Tenglerovou a paní Marii Vojtěchovskou

pro:  14 prot i :  0 zdržel:0

Ad. 5 Starosta vyzva|zastupitele, aby předrresli návrh na pt'eclsedu kontrolnílro výboru. Na
trstavující sclrůzi padl návrh, aby pt'edsedu kontrolrrílro výborr-r navrlrli ..opoziční.. zastupitelé.
Nebyl předloŽen Žádný návrh. Starosta navrlrl odloŽerrí tohoto bodu na příští jer1náni Z\[ a
vyzva| zastupitele k dohodě a k předloŽení návrhu tra sloŽení kontrolního výboru.

Ad. 6 Starosta přednesl společný návrh oDS, KSCM a Tepelska bez cenzuty na výši odrrrěrry
pro rnístostarosttt ve výši 15 000,. Kč lrrubého ocl 19. prosince 2014.
Usnesení: ZM schvaluje měsíční odměnu neuvolněnému místostarostovi ve výši 15 000'-
Kč od 19. prosince2014

proz |2 proti: 0 zdrŽe|z2

Ad. 7 Starosta - jeclná se o ztněnu adresy sídla zřizovatele.
Usnesení:ZM sclrvaluje Dodatek číslo 4 ke zřizovací listině Mateřské škoty Teplá IČo
606Í1367 k bodu I _ zÍizovatel: změna sídla na Masarykovo náměstí č. p. 1,364 6|
Tep|á



proi |2 proti: 0 zdrže|z 2 ,.

Ad. 8 Starosta - jedná se o sclrválení Slrrlotrvy o poskytnutí ťrčelor,é neinvestiční dotace ve
výši27 250,- Kč. Nejedná se o opakovarré sclrválerlí. ale o další rrový pr'íspěvek od kraje pro
sbor dobrovolných hasičů.
Usnesení: ZM schvaluje Sm|ouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace mezi
Karlovarským krajem a městem Tep|á ve výši 27 250,- Kč pro JSDH

pro: |2 proti: a zdrže|z 2

Ad. 9 Starosta - Žádosti, která byla poclaná v ř.íjrrr-r. clrybí př.ílolry. V podstatě budettre
projedrrávat, zdapověřínre vedení města dalšírrri kroky v oblasti terénní práce a zdaisott
zastupitelé oclrotni podpořit rrějakou fonnu terérrtrí práce financetni z rozpočtu města.
Zároveň by bylo c1obré spolupracovat s Českýnr západen-r' který má v této oblasti zkr-ršerrosti.
Na slibovanotr dotaci nedosálrneme. protoŽe trení v rrašich silách cioplrrit požadovar-ré
clokumenty.
Mgr. ČíŽková - které dokumerrty chyběly, kdy byla doručena Žádost o cloplněrrí.
Starosta - Žádost o doplriěrrí byla doručena rnirrulý týden v pátek (12. prosince) s tírri, Že
doplnění má být do 17. prosince. .Iedná Se Vypracovárlí korntrnitnílro plárru na lok 2015 a
rrásleduiící roky.
vgr. Čízková - Žádost jsetrr zpracovávala já a clonrnívátn se' Žeby|a v pořádku. Clrci r,ěclět.
které korrkrétní přílohy clryběly.
Starosta - clrybělo komutiitrrí plárrování tra rok 2015 a dál
Mgr. Stanislava Lambertová _ chyběl strategický a konrunitní plán na lok 2015, dotace není
nároková a bylo zveřejněno. Že přednost budou nrít prvoŽadatelé. Město Teplá 1iŽ ttrto clotaci
v leteclr 2012 a2013 obdrŽelo'
Starosta - v tuto chvíli rrárrr jde zejména o to, abyclrorn nrěli od zastupiteiťr rnanclát k dalšínrtr
iedrrárrí.
tvg'. Čizt.ová - v tuto clrvíli není o čerrr cliskutovat. Nejdr'íve je třeba zařadit peníze do
rozpočtu a pak o tematice diskutovat.
Starosta - rozumím tomu, ale clrci si říci o poclporu, zda nráme podnikat další kroky a pr"edejít
nedorozutněrrí. ke kterýrrr v rrrinulosti olrledně této problenratiky došlo.
Milarr Matějka - jaká je př.edstava o délce a výši podpory terénní práce.
Starosta - neunríme to př.esrrě ř.íci. ale hodlánre se polrybovat př.ibliŽně ve stejné výši jako
doposucl.
Místostarosta - dosavadní výše dotace činiIa |7 5 000.- Kč a nrěsto clávalo z vlastnícli zdrojťr
75 000'. Kč. Nelrodláme jít nad rámec dosavadrrí r,ýše 250 000.- Kč. Při přípravě progratlrtt
ještě nebylo známo, Že nroŽnost získat dotaci paclla. Nyrrí se jedrrá o to. zda starosta trrťrŽe vést
jedrrárrí se zaitlteresovanýrrii osobami s vědonlím. Že zastr-rpitelé zaÍadí do rozpočttt určitotr
částktr na t'ešení této problerrratiky. Mánre dojern. Že se vykonala v tninulých leteclr rrě.iaká
prospěšrrá činnost a byla by škoda na ni nenavázat.
Milarr Matějka - trvám na usllesení, v kterénr bude tato korrkrétrrí částka.
Starosta - rozl-rodně nepťr|clenre nad rámec. který byl doposud, Navrhr'rji maxirnálrrí částku
250 000.-  Kč.
Mgr. ČíŽková - nebudetrre tedy lr1asovat o Žádosti tra podporu terénní práce, ale buc1enre
lrlasovat o jirré věci, která není v bodu jednání.
'Místostarosta - ano, ale nry projednávárre pt'íbuznou ploblenratiktr k tonrttto bodu a z diskuse
vyplývá ťrkol starostovi. o kterérrr budenre lrlasovat.
Mgr. Stanislava Latrrbertová - počítá město se zaclrovánír.rr sociáltrě * preventivrrí korrrise?
Starosta - ano. počítáme. trránre také irrÍbrrrraci. Že policie ze svýclr řad pověřLrje jeclrrolro
člena, aby se tímto térrratern také zabýval.



Mgr. Čízková - navrlruje odloŽit rra další jedrrání zastupitelstva.
RSDr. Businský - navrlruje hlasovat o trávrlrtt pana Matějky se zaÍazenínr nraxilnálrrí výše
Í-irrarrční podpory.
IJsnesení: ZM ukládá starostovi - vést jeclnání ohledně zabezpečení výkonu terénní
práce do maximální finanční výše 250 000'- Kč. Výsledky předložit na dalším jednání
zastupitelstva.

p ro :14

Ad. 10 Starosta ZM

proti: 0 z<]rŽe|:0

- kuprrí snrlouva rra nábytek poiízený rra č. p. l musí projít schvalovacím
Drocesent.
Mg' .Čizková-satrravínr.očemtatosnr louva. ie .a lenejsenrs i j i s ta .  zdatovíostatrrí
zastupitelé' Dříve bylo dobrýp 7yykenr dávat všerri zastupitelťrrrr vŽdy celé zněrií strrlouvy
předem. Žaaam, aby se toto clo bucloucna napravilo.
Místostarosta-každý by si rněl zamést nejdříve před vlastrrírn pralrenr. Kuprrí smlouva je
podepsárra starostkou Mgr. .lanotr ČíŽkovou 28. 8. 2014 a tato strrlouva nrěla být předloŽena
zastupitelťrrrr jiŽ rra zasedárrí v záŤí. My dr'res jen tlapravujerne to, co se zanedbalo.
Mgr' CíŽková- já se k té clrybě pÍiznáván. Měli.isnle snrlouvtt připraverrou k projednání, ale
jde o to, aby zastupitelé věděli, o čem lrlasují.
RSDr. Businský požáda| o kotrrentář.ekonotrrku rrrěstského ťrř.aclLr paIrí Rebíkovor.r
Eva Rebíková - jedná se o kupní smlouvu rra rrábytek. Nábytek byl dodárr a snllouva je zce|a
v pořádktr. Cena byla schválena rrrintrlýln zastupitelstvem V ránrci celé opravy č. p. 1. Pokud
by srrrlouva bylanazvána .'Sttllouvou o dílo.., nebylo by ji zde ani tř.eba projedrrávat.
Usnesení: zastupite|stvo schvaluje kupní smlour,u ,,Stavební úpravy radnice č. p. 1,
Teplá - dodávka vnitřního vybavení.. nrezi městem Tep|á a firmou JP_KONTAKT,
s.r.o. ve výši 1 609 125'- Kč

pro: 14 proti: 0 zdrŽe|:0

ACl. 1 1Starosta vyzva| ekononrktt, aby podala infbnnace o rozpočtových opatr'eníclr.
Eva Rebíková - rozpočtová opatření (dále Ro) byla zastupitelům zaslána. Ro č. 9 bylo
sclrválerro minulou radou tněsta. ZaÍazují.se dotace rra příslušrré paragrafy. Upravtrjí se pr'íjrrry
a výdaje ve stejr'ré částce, schodek rozpočtu zťrstár,á stejrrý. Ro č. 10 se také zatazují dotace
z úřadu práce a dotace ria volby' Tírrrto Ro se také nenrění sclrválený sclrodek rozpočtu. Ro č.
11 zaÍaztýenre dotaci na lesní ltospodářský plárr. která je zaŤazena na straně příjmťr i výclajů.
Dále př.išla clotace na rekonstrr-rkci budovy radtríce ve výši 2 852 448,- Kč. Tato clotace se
zaŤazuje pouze na stranu příjniťr a o tuto částku se srriŽuje sclroclek rozpočttt.
Mgr. Čízková - nrůŽelrie zltát současný stav Úrčtťr?
Eva Rebíková - k dneštríntu datu je na ťrčteclr 14 628 461.- Kč plus 1 0 678 000.- rra fondech,
jsotr to spoř.ící bankovr-rí účty (to jsou likvidní peníze. které je trroŽno získat po 14 denní
r,ýpovědrrí lhťltě).
Usnesení: zastupitelstvo schvaluje Ro č. 9' l0,11

pro: 14 proti: 0 zclržel: 0

Ac|. 12 Starosta vyzvaI ekononrku. aby zastupitele seznámila s rozpočtovým provizorietrr.
Eva Řebíková - provizoriunr se sclrvaluje" protoŽe.ieště nerrí schválerrý nový rozpočet.
Pravidla rozpočtového provizoria pro rok 201 5:
'Rozpočtové lrospodařetrí města Teplá v době do sclrválerrí rozpočttr na rok 2015 se bude řídit
pravid1y rozpočtového provizoria.
Návrlr je takový. aby do doby scltvúlení rozpočtu nn rok 2015 b1lly jednotlivým kapitolánt
ttvoltiovdny peněhtí prosÍředk.ll nu nezb)ltttě ttuttté y,*daje.l<teré jsou potřebné k zabezpečerrí
chodu trrěsta. To znamená. aby se v době rozpočtového provizoria nenakupoval rrový rnajetek.



rrebyla zabajována investiční yýstavba. Budor-r pror,áděny poÚZe nutné práce a opťavy tak, aby
nedocházelo ke škodám na majetku obce.
Veškeré mirnor'ádné situace. které nastanou V době rozpočtového provizoria, bude operativrrě
řešit rada města.
Usnesení: ZM schvaluje rozpočtové provizorium cIle předloženélro návrhu

pro:  14 proti: 0 zclrŽe|z 0

Ad. 13 Jedrrotlivé body předkládá paní .Tiřina RůŽková.
a) Prodej p,p.č' 53514 o výrněře 6200 n2 v k.ú. Bezvěrov u Teplé' obec Teplá. Pari .Iiří

Licehamr poŽáda| o oclkouperrí polovilry této parcely. Byvalá rada nrěsta rozhodla
nabídnout panu .Tiřírrru Licehamrovi celý pozemek p.p.č. 53514 o výměře 6200 rn2 v k.ir.
Bezvěrov u Teplé Za cenl za 25 Kěl m2 tj. 1 5 5.000 Kč.

Místostarosta - situaci v Bezvěrově je tř.eba řešit a r1,jít lidern vstříc. V současné době rrejserrr
schopen se rozlrodnout a rád bych vyzval pana Licehanrra k osobnímu jednání. Navrlruji tento bod
odročit.
Usnesení: ZM odročuje prodej p.p.č. 535/4 o ryměře 6200 m2 v k.ú. Bezvěrov u Teplé, obec
Teplá

pro: 12 proti: 0 zdrŽe|:2

b) Prodej p.p.č,1049146 o výrněře 457 m2 a p.p.č. 1049147 o ýrrrěř.e 1011 rn2 v k.ir. Teplá,
obec Teplá.Iosefovi Branišovi a Haně Bečvářové pro ýstavbu rodirulélro dotnu'
Kupní cena je 338.567 Kč (tj. 220Kčln2 + 15.607 Kč za plynovorr skříň plastovou a
elektroměrovou skříň plastovou.). .Tedná Se o pozenrek v sadu v TouŽirnské ulici. Rada
rněsta prodej doponrčila.

Usnesení: ZM schvaluje prodej p.p.č. 1049i46 o výměÍe 457 m2 a p.p.č. 1049147 o q,měře
1011 m2 v k.ú. Teplá, obec Teplá Josefovi Branišdvi a Haně Bečvářové pro výstavbu
rodinného domu. Kupní cena je 338.567 Kč (tj. 220 KčlmZ + 15.607 Kč za plynovou skř.íri
plastovou a elektroměrovou skříň plastovou.).

pro:14 proti: 0 zrlrŽe|z 0

c) Prodej st.p.č. 1/5 o výtrrěře |26.n2 a st.p.č' 1/6 o r,ynrěř.e |69 m2 v k.ir. Poutnov.
Zadate\emje Jan Novák. Přes tuto parcelu st.p.č.1/5 vede př.ístupová komunikace k clotnu
čp.32,Poutnov -vlastník paní Dagrnar Rajchertová a ke st.p.č.716 neni pr'ístup přes
pozemek žadatele. Rada mě sta prodej nedoporuč i i a.

Usnesení: ZM zamítá prodej st.p.č. 1/5 o vyměře 126 m2 a st.p.č. 1/6 o výměÍe 169 m2 v
k.ú. Poutnov.

pro:  14

Ad. 14 Paní .Tiřina RůŽková - ka1lle nejsvětější trojice u zdravottrího stř.ediska je kultr.uní
panrátkou, letos byl i navazlljicí špitál prohlášerr nrinisterstverrr kultury za národní |<ultunÍ
památktr. Ztohoto důvodrr je třeba aktrralizovat Program regenerace rrrěstské panrátkové zÓlry.
kteý je vyvěšen na strárrkách rněsta a je platný pro roky 20II -2020'Prcgrarn byl aktrralizován o
plán celkové obnovy tolroto objektu. Také byl doplněrr o přehled akcí, které byly prol,edeny
v letecl'r 201I -2014v rněstské památkové zóně.
Usnesení: zastupitelstvo sihvaluje 2. aktualizaci Programu regenerace městské
památkové zóny Teplá na roky 20t1-2020

pro:12 proti: 0 zr|rŽe|:2

Ad. 15 Starosta r"rvedl bod rŮzné.
a) Souhlas s uzavř.enírn smlouvy o vložení nrajetku k hospodaření nrezi městenr

Teplá a VSoZČ ryoDoHoSPoDÁŘSKÉ SDRUŽoNÍ oscÍ zÁpapxÍCH ČECH.
Studentská 328164.360 07 Karlovv Vary. ICo.47700521. DIC: CZ47700521)

proti: 0 zdrŽe|z 0



Jedrrá se o ČoV _ Teplá, Nová Farma - cena rrrajetktr 4 650 612,- Kč
Čov 1eistička odpadrríclr vod) zaŤazenado Irrajetku rněsta v rrrěsíci listopadu 2014
v pořizovací cerrě 4 650 612,. Kč (včetriě DPH).
Vkladenr rnajetku k lrospoc1ar'errí splatí Město Teplá půjčku od VSoZC ve výši
|7343|2,- Kč (připsanou na Úrčet města |7 .9.2014), která byla určena k rea|izaci
stavby CoV (viz. Snrlouva o finanční výporrroci na inr,estici ..Teplá, Nová Farma -
ČoV..VSOZČ x Město Teplá  ) .
Výše zťrstatkové ceny a oprávek bude Vyčíslena ke drri předárrí rrrajetku k hospodar"ení.

Usnesení: ZM schva|uje uzavřít smlouvu o vložení majetku k hospodaření mezi
městem Teplá a VSoZČ ryoDoHoSPoDÁŘSxÉ sunuŽBNÍ oBCÍ zÁpnuNÍcrt
ČECH, Stuclenstkál328164,360 07 Karlovy Vary, lČo. ulo052|,DIČ: CZ47700521)
v pořizovací ceně 4 650 6Í2,-Kč, včetně DPH

b) Žádost MAS (Místní akčrrí skupina) Kraj Žir'ych vod o pťrjčku rra předfinancor'ání projektr-r
Integrované strategie uzemí MAS Kmj živýclt vod, která je dťrleŽitá pro fungování v leteclr
2014 -2020.

Starosta -vyzývá ekotronrku. zďa je moŽno realizovat půjčku ve výši 100 000'- Kč.
Eva Řebíková - poktrd se nebude rea7izovat pťrička letos. tak v roce 201 5 je rnoŽné ji
poskytnou aŽ po sclrválení rozpočtu.
Mgr. CíŽková - nrěsto je největšínr čletrem MAS. Navrlruji poskytnotrt pťrjčku ve výši
250 000.- Kč.
Starosta - MAS potřebuje půjčku ve výši zhruba 450 000,- Kč. Na pťrjčce by se měli podílet
všichni členové MAS, tra Teplou tírrr páderrr vychází zlrruba 100 000.- Kč.
Mgr Čízková - půjčka brrde bezúročná?
Starosta - ano.
Zderrěk Purkyt - navrlruje pouze 50 000'- Kč.
Starosta - nrusíme se rozlrodlrotrt' zda půjčku poskytnenre do konce roku. trebo ji př.islíbínre
na rok následující po sclrválení rozpočtr"r.
Mgr. Čízková - smlouvu nemánre v ruce' tak o rrí nenrůŽenre lilasovat.
RSDr. Businský - navrlrtrji dát clo usnesení, Že ZM cloporučuje schválit pťrjčku V roce 20|5.
Místostarosta - mátrre představu o tgxttt, ještě se trrttsítne dohodnor-rt r-ra částce.
Mgr. Čízková * stalruje svůj protirrávrlr na 250 000.- Kč.
Zdeněk Purkyt * stalruje svůj návrh na 50 000 Kč.
Usnesení: ZM schva|uje poskytnout MAS Kraj živých vod v roce 20|5 bezúročnou
půjčku ve výši 100 000'- Kč. Půjčka bude splacena nejpozději c|o 3|. |2.2015.

pro:  14 prot i :  0 zdržel:0
c) Starosta - jedná se prováděrrí rozpočtovýclr opatření.

Místostarosta - do jaké finančrrí výše?
Mgr. Čizková - v rozsalru v jakérrr byl v rnirrulénr volebrrím obclobí.
RSDr. Businský - navrlrtrje neclrat problerriatiku na sclrvalování rozpočtu.
Místostarosta - vzlrledem k tontu, Že do korrce roktr ještě probělrr-re jedrro rozpočtové opatř.ení,
doporučuje tento bod projedrrat a schválit.
RSDr. Businský - budenre jedrrat o onrezení v určité výši.
Místostarosta _ doporučuji nechat bez omezetrí.
Usnesení: ZNIpověÍuje radu města provádět rozpočtová opatření ve stávajícím rozsa|ru
clle $ 102 Zátkona o obcíc|r.

pro: 14 proti: 0 zdržel:0

Ad. 16 Starosta irrfornroval přítomné o probíhajícírrr vyirčtování clotačrríclr titulťr rra
rekonstrukci č. p. 1. kostela sv. .Iiljí a zatepletrí Donru s pečovatelskou sluŽbou.



Proběhlo výběrové Ťízeni na funkci tajomníka městského úřadu. Z pěti přihlášených splnili
podmínky pouze dva uchazeěi.

Ad. 17 diskuze
Mgr. Stanislava Lambertová _ budou uveřejněny zápisy a jrnenovité hlasovárrí
Místostarosta_zatim se uveřejňrrjípouze usnesení, do budoucna chceme zveřejňovat
kompletní zápis,kde je i výsledek hlasování. Není ovšem jmerrovitý. o zveřejnění
j menovitého hlasování j sme pr o zatim neuvaŽoval i.
Mgr. Stanislava Lambeftová - V roce 2006 ústředí oDS navrlrovalo zrušení organizací, které
spolupracuji s KSČM.
Martin Klepai- tato otázkabyla projednávánana regionálním sdruŽení oDS, které se za
tepelské sdruŽení postavilo a doporučilo ústředí rrerušit rnístní sdruŽení v Teplé. Vedení oDS
dalo termín do února řešit ve městech týo spolupráce apoté k tomu přijme stanovisko.
vtgr. ČiŽková_ žádám o včasné doručování podkladů materiálů k jednání zastupitelstva.
Místostarosta _ uvědomuji si nedostatky a určitě je i ve spolupráci s budoucím tajemníkem
odstraníme.
RSDr. Businský _ i v minulém volebním období jsme dostávali některé rnateriály aŽ přímo na
j ednání zastupitelstva.
Mgr. CíŽková - s vyjádřením pana Businského zásadně nesouhlasím, toto se stalo výjirnečně
moŽná jednou.
Ing. Ivana Benčová _ stávalo se to někdy v bodě '.,.Í:ůzné,,, v jiných případech ne. Je také h=eba
zak|ádat dokumenty, které se předkládají zastupitelům.
Starosta _ děkuje zaptipomínky, protoŽe chybanli se člověk učí.

Ad. 18 Starosta se rozloučil a popřál všem hodrrě štěstí do nového roku a příjemně prožité
vánoce. Ukončiljednání v 18:25.

zapsal Martin Klepal 
h . /

ověřovatelé: Bc. Jana Loren gg,5 b)M-íU

starosta:

místostarosta: Martin Kleoal

Zdeněk Purkyt

Karel Hermann
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